
RM.0002.7.26.2017                       

PROTOKÓŁ Nr 26/2017
z XXVI Sesji VII kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 28 września 2017 roku.

Ad. 1 - 5 
– otwarcia  XXVI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  o  godz.  13.00  dokonała

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska, 

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady,

– Na sekretarza XXVI sesji wybrano radnego: Krzysztofa Żaka,

– Na salę  obrad przybył  radny – Krystian Betliński,  od tej  pory w obradach uczestniczyło  15

radnych;

– Pan  Jarosław  Waszak  –  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  złożył  wniosek  o

wycofanie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  Nr  XXVI/169/2017  w  sprawie  przyjęcia

Regulaminu określającego zasady finansowania zadań z zakresu usuwania i utylizacji wyrobów

zawierających azbest z terenu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. Wyjaśnił, że uchwała ta jest

niepotrzebna do wykonywania zamierzonych czynności z zakresu usuwania i utylizacji wyrobów

zawierających azbest.

- głosowanie nad złożonym wnioskiem: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Projekt

uchwały Nr XXVI/169/2017 został usunięty z porządku obrad.

- Pani Joanna Karmowska odczytała porządek obrad sesji z uwzględnieniem przegłosowanej 

wcześniej zmiany. Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem porządku obrad. Został on

przyjęty jednogłośnie, 15 głosami za.

- Protokoły z dwóch poprzednich sesji: XXIV i XXV zostały przyjęte jednogłośnie, 15 radnych 

opowiedziało się za ich przyjęciem (głosowanie odbyło się odrębnie dla każdego z protokołów).

Projekty uchwał, począwszy od ustalonego wcześniej numeru uchwały XXVI/170/2017 do 

XXVI/172/2017 zmieniają numerację na uchwały Nr XXVI/169/2017 do Nr XXVI/171/2017.

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania między sesjami. Powiedział m.in., że: zajmował

się sprawami bieżącymi gminy; uczestniczył w spotkaniach szkoleniowych dotyczących wypełnia-

nia wniosków o dotacje unijne, co zaowocowało sukcesem – gmina otrzymała środki na budowę

oczyszczalni  ścieków, 29 września zostanie podpisana umowa; spotkał się z nauczycielami oraz
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związkami  zawodowymi  nauczycielstwa,  spotkanie  było  poświęcone  wynikom  reformy;  złożył

wniosek do LGD dotyczący dofinansowania  siłowni  napowietrznych;  brał  dwukrotnie  udział  w

Konwencie Burmistrzów, których tematyką były straty i koszty nawałnic, które przeszły przez Pol-

skę, w gminie Piotrków Kujawski zakończono już wypłatę dla poszkodowanych, pozostała tylko

jena rodzina, której nie wypłacono środków; trwa przebudowa drogi W-266; zakończono budowę

drogi Połajewo – Połajewek; uczestniczył w spotkaniu gmin w Aleksandrowie Kujawskim, które

dotyczyło wspólnego zakupu energii elektrycznej na oświetlenie uliczne; brał udział w pikniku zor-

ganizowanym z okazji otwarcia przedszkola; brał udział w uroczystości 20-lecia Warsztatów Tera-

pii Zajęciowej w Nowej Wsi; brał udział w spotkaniu w kuratorium oświaty dotyczącym reformy

oświatowej; brał udział w organizacji Dni Piotrkowa Kujawskiego oraz Dożynek Gminno-Parafial-

nych w Piotrkowie Kujawskim i w Kozach; brał udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym do-

tyczącym zabezpieczania imprez masowych, w szczególności meczy;  brał  udział  w uroczystości

wybuchu II wojny światowej organizowanej w Radziejowie; odbył spotkanie z kierownikami placó-

wek dotyczące pracy bieżącej poszczególnych jednostek podległych; odbył spotkanie z zarządem

Stowarzyszenia Rozwoju Miasta i Gminy Piotrków Kujawski dotyczące spadku liczby uczęszczają-

cych do szkoły dzieci. Ponadto Pan Burmistrz wymienił jakie przedsięwzięcia zostały zakończone

w ostatnim czasie: Przebudowano ulice: Kujawską, Kolejową, Wł. Łokietka i Wypycha - zakończo-

no IV - ostatni etap zadania (dotyczy ul. Wypycha), wykonano także powierzchniowe utwardzenie

drogi Połajewo – Złotowo III etap, przebudowę drogi Dębołęka – Wójcin II etap, przebudowę drogi

Słuchaj – Wincentowo II etap, przebudowę drogi Kaspral – Łabędzin II etap, przebudowa drogi w

miejscowości Czarnotka II etap, przebudowę drogi Lubsin – Trojaczek, budowę Przedszkola Pu-

blicznego w Piotrkowie  Kujawskim oraz  przyłącze  elektroenergetyczne  do  stadionu  miejskiego,

oświetlenie parku w Piotrkowie Kujawskim (główna aleja),  przebudowano drogę do cmentarza w

Kozach oraz drogę do cmentarza w Połajewie.

Pan Burmistrz omówił inwestycje, które są w trakcie realizacji oraz te, które pozostają w opracowa-

niu i ogłoszone przetargi i opracowywane projekty geologiczne:

Inwestycje w trakcie realizacji:

1. Przebudowa ulicy Smołowej w Piotrkowie Kujawskim (dalszy etap prac geodezyjnych),

2. Utwardzenie nawierzchni parkingu przy Urzędzie Miasta i Gminy,

3. Modernizacja elewacji budynku Urzędu Miasta i Gminy wraz z dociepleniem dachu,

4. Przebudowa drogi w miejscowości Szewce III etap (chodnik).

Inwestycje w trakcie opracowania:

1. Projekt budowlany na budowę Skateparku w Piotrkowie Kujawskim.

2. Przebudowa boiska przy ul. Targowej.

Ogłoszone przetargi:
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3. Przebudowa dróg na osiedlu przy ulicy Sportowej w Piotrkowie Kujawskim II etap,

4. Oświetlenie Parku w Piotrkowie Kujawskim (druga część).

Opracowano projekty robót geologicznych dla zadania:

1. Wykonanie studni na terenie stadionu miejskiego,

2. Wykonanie studni głębinowej na terenie stacji uzdatniania wody w Piotrkowie Kujawskim

Pan Burmistrz powiedział także, że do chwili obecnej w 2017 roku zatrudniono 122 osoby bezro-
botne, w tym:

1. w ramach robót publicznych dotowanych z urzędu pracy – 35 osób

2. w ramach prac interwencyjnych dotowanych z urzędu pracy – 3 osoba

3. w ramach stażu – 32 osób

4. bezrobotni zatrudnieni z własnych środków – 52 osoby.

- Pan Burmistrz – Sławomir Bogucki poprosił Panią Skarbnik – Jolantę Zalesińską o odczytanie 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół we Włocławku dotyczącej wykona-

nia budżetu za pierwsze półrocze 2017 roku.

- Pani Jolanta Zalesińska odczytała w/w opinię, która była pozytywna. 

Ad. 7.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że w ostatnim czasie uczestniczyła w wielu spotkaniach, o

których mówił wcześniej Burmistrz. Uczestniczyła w pikniku seniorów, w uroczystości rozpoczęcia

roku szkolnego w szkole podstawowej w Dębołęce,  w dożynkach oraz w uroczystości  otwarcia

przedszkola.

Ad. 8

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVI/167/2017 w sprawie nadania nazwy 

Przedszkolu Samorządowemu w Piotrkowie Kujawskim

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVI/167/2017: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXVI/167/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVI/168/2017 w sprawie przystąpienia 

do opracowania „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy

Piotrków Kujawski na lata 2018-2027”

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVI/168/2017: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXVI/168/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVI/169/2017 zmieniająca uchwałę Nr 

XIX/126/2016 z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
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Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Piotrków

Kujawski na 2017 rok 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVI/169/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXVI/169/2017 została przyjęta zwykłą większością głosów. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVI/170/2017 zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i

Gminy Piotrków Kujawski na lata 2017-2029

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, ze dołożono nowe zadania do realizacji, m.in. wymienił: zakup 

kosiarki spalinowej za kwotę 4 tys. zł z uwagi na wzrost ilości terenów do koszenia; II etap oświe-

tlenia w parku z uwagi na to, że z poprzedniego etapu pozostały środki, dokładając do nich 10 tys. 

zł realizujemy zadanie w kolejnym etapie.

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zamiany w budżecie i Wieloletniej Prognozie Finansowej.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVI/171/2017 zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2017

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVI/170/2017: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr XXVI/171/2017 została przyjęta jednogłośnie..

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVI/171/2017: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr XXVI/171/2017 została przyjęta jednogłośnie..

Ad. 9

- Pan Arkadiusz Włodarski poprosił o zasypanie dziur w ul. Poduchownej oraz obcięcie 

drzewa.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że podjęto już decyzję o dokupieniu materiałów na 

remonty dróg oraz, że jest już pozwolenie na wycinkę drzew.

- Pan Sławomir Kawczyński poprosił aby na sesję zaproszono Powiatowego Lekarza Wete-

rynarii, aby można mu było powiedzieć, aby nie traktował sołtysów jak listonoszy.

- Pan Burmistrz odpowiedział, że w najbliższy wtorek odbędzie się spotkanie sołtysów na 

temat zbiórki płodów rolnych dla terenów poszkodowanych sierpniową nawałnicą, na które 

zaprosi również Powiatowego Lekarza Weterynarii.

- Pan Tomasz Jaroński poprosił aby organizacje Dni Piotrkowa w przyszłości skoordynować

tak, aby wjeżdżające samochody nie niszczyły płyty boiska głównego.

- Pan Burmistrz odpowiedział, że faktycznie doszło do uszkodzenia płyty boiska, co postara 

się usunąć, a na przyszłość prace będą prowadzone inaczej, a sprzęt będzie noszony z dal-

szych terenów.
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- Pan Piotr Dziubich powiedział, ze samochody parkujące na ul. Włocławskiej utrudniają 

widoczność pojazdom wyjeżdżającym z terenu szkoły. Poprosił także o wyjaśnienie sprawy 

ul. Smołowej.

- Pan Burmistrz powiedział, że podjął kroki w sprawie zmiany kierunku wjazdu i wyjazdu z 

terenu szkoły w Piotrkowie Kujawskim. Powiedział, że poproszono nauczycieli aby nie par-

kowali samochodów na parkingu gdzie wjeżdżają autobusy. Poprosił również Policję o eg-

zekwowanie przepisów ruchu na ul. Włocławskiej. Dodatkowo prosił Policję o kontrolowa-

nie kart pojazdów jeżdżących po terenie Nowej Wsi, w okolicach rzekomego składowiska 

odpadów, aby było wiadomo co tam jeździ oraz co jest tamtędy przewożone . Jeśli chodzi o 

ul. Smołową to trwają umocowania geodezyjne, są robione operaty, a gdy to się zakończy 

będą dokonywane wykupy działek. Dopiero wówczas będzie można wejść na grunt. 

- Pan Sławomir Kawczyński poprosił o przesunięcie środków na dobudowę Sali gimnastycz-

nej w szkole podstawowej w Dębołęce, w związku z przywróceniem ośmioletniej szkoły 

podstawowej.

- Pan Burmistrz powiedział, że nie może złożyć deklaracji w tej kwestii bo gmina obecnie 

jest w trakcie realizacji ogromnej inwestycji, jaką jest budowa oczyszczalni ścieków.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że rozmawiała z Panem Dyr. Kwiatkowskim na te-

mat obiadów w szkole podstawowej w Dębołęce. Byłam wówczas zapewniona, że jest to 

niemożliwe, może być jedynie catering. Pojawia się jednak problem z miejscem wyznaczo-

nym do spożywania posiłków. Przy okazji propozycji budowy nowej Sali gimnastycznej za-

proponowała przekształcenie starej Sali w stołówkę oraz szatnię. Dodała, że Rada przezna-

czyła ostatnio 30 tys. zł na place zabaw więc chciałaby zobaczyć również wolę z drugiej 

strony.

- Pani Elżbieta Niedziałkowska powiedziała, że owszem, wyraziła swoje zdanie na temat 

obiadów w szkole w Dębołęce, że jest to niehumanitarne bo pięcioro dzieci je a dziesięcioro 

patrzy na to. Niemniej jednak od najbliższego poniedziałku ruszamy z cateringiem, z które-

go skorzysta około 60-ro dzieci.

- Pan Burmistrz powiedział, ze budowa Sali gimnastycznej to koszt ponad 2 mln zł a gmina 

nie może wchodzić w plany bez pokrycia finansowego, a nie wiadomo co będzie. Z pewno-

ścią nie uda się tego zrobić w 2018 roku, więc jak można to planować kolejnej Radzie i ko-

lejnemu Burmistrzowi do realizacji? Jeśli koniunktura finansowa się zmieni, zrobimy 

oczyszczalnię to będzie można myśleć co dalej. Boisko za 30 tys. zł obok szkoły może uda 

się zrobić, ale Sali na chwilę obecną z pewnością nie. Jeśli to zadeklarują to nie zrobimy ani 
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jednego kawałka drogi w 2018 roku. Na koniec wypowiedzi poprosił o rzetelne przekazywa-

nie tej informacji i nie opowiadanie, ze burmistrz nie chce zrobić sali bo nie. 

Ad. 10

- Pan Marian Stramowski złożył wniosek o wymianę rury melioracyjnej na odcinku 6 me-

trów w Trojaczku, za posesją Pana Nowickiego. Poprosił także o dodatkowy kamień na re-

monty dróg, z puli ostatnio dokupionej.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że słyszy oczekiwania przeznaczenia starego budynku 

przedszkola na BiOK. Dodał, ze jest „za”. Zaproponował aby zorganizować tam salę konfe-

rencyjno-koncertową, która mogłaby służyć np. na sesje Rady Miejskiej. Na obecnej Sali 

konferencyjnej w Urzędzie zaproponował zrobienie biur.

- Pan Jerzy Zarzeczny poruszył temat dotyczący drogi powiatowej w Debołęce (obok 

figury). W miejscu tym powstało zagłębienie.

- Pan Burmistrz odpowiedział, że Zarząd Dróg Powiatowych zostanie o tym poinformowa-

ny.

- Pan Jarosław Waszak poprosił sołtysów o pozostanie na Sali obrad po sesji.

- Pan Jan Braer zapytał dlaczego nie ma rogatek na przejeździe kolejowym w Zborowcu?

- Pan Burmistrz odpowiedział, ze uratował ten przejazd, bo Kolej chce takie przejazdy za-

mykać. Obecnie toczona jest batalia o to, aby rogatki powstały.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał czy są na terenie gminy jeszcze przypadki kradzieży 

ropy od rolników?

- Pan Sławomir Płaczkowski – Kierownik Posterunku Policji w Piotrkowie Kujawskim od-

powiedział, ze to już się nie zdarza.

- Pan Burmistrz zapytał jakie są postępy z sprawie dotyczącej chowania metali w kukurydzy,

która doprowadza do uszkodzenia maszyn rolniczych?

- Pan Kierownik Płaczkowski odpowiedział, ze odbywają się częste patrole. Poprosił także o

informowanie Policji jeśli ktoś coś podejrzewa w tej sprawie.

- Pani Joanna Karmowska zapytała czy to nie jest tak, że Powiat powinien informować sa-

morząd o decyzjach wydanych w sprawie lokalizacji składowiska odpadów? Zapytała także 

czy naprawiono już dach w WTZ w Nowej Wsi oraz co dalej w sprawie oznakowania miej-

scowości, które maiło być realizowane.

- Pan Burmistrz odpowiedział, że Kodeks Postępowania Administracyjnego mówi, że organ 

prowadzący sprawę musi wytypować strony i powiadamiać je o toku postępowania. My je-

steśmy powiadamiania, że postępowanie zostaje wszczęte, że zostaje zakończone oraz, że 

6



zostaje wydana decyzja, od której możemy się w ciągu 14 dni odwołać, jeśli naruszy interes 

gminy albo będzie posiadać uchybienia. Tej decyzji jeszcze nie ma. Przeprowadzono rozmo-

wy z odpowiednim wydziałem w Starostwie, z Policją oraz powiadomiono Państwową In-

spekcję Sanitarną o naszych podejrzeniach. Na obecną chwilę są to kroki, które można po-

czynić. Nie możemy, jako Urząd wejść na ten teren, bo nie jesteśmy organem ścigania, a 

przestępstwo nie jest formalnie stwierdzone.

Odnośnie remontu dachu w WTZ w Nowej Wsi odpowiedział, ze będzie to zrealizowane w 

najbliższym czasie. Jeśli chodzi o zakup znaków to także sprawa jest w toku, obecnie jesz-

cze nie wiadomo za jaką kwotę będą kupione znaki, więc nie wiadomo czy trzeba będzie 

ogłaszać przetarg.

- Pan Jarosław Waszak dodał, ze właśnie w sprawie znaków prosi o pozostanie sołtysów na 

Sali, po sesji.

Ad. 11

– Pani  Joanna  Karmowska  po  stwierdzeniu  wyczerpania  tematyki  obrad  XXVI  sesji  Rady

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XXVI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:38

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                       

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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